
 

 

Oświadczenie, interpelacje i zapytania radnych, złożone w trakcie obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej,  

która odbyła się w dniu 31.05.2021 r. 

Radny Grzegorz Gniełka – złożył 1 oświadczenie: 

1. Radny wyraził sprzeciw wobec zamiaru łączenia obecnych klas VII w SP nr 3 i wystosował prośbę 

o odstąpienie od tego zamierzenia. 

Radny Henryk Kurek – złożył 1 interpelację: 

1. „Na terenie Osiedla Leśnego, na ulicy Jodłowej, na wysokości placu zabaw na jezdni w okresie deszczu 

stoi woda. Trzeba się zastanowić czemu ta woda stoi. Parę miesięcy temu był remont kapitalny,  

jest jeszcze gwarancja i można by ten uciążliwy problem zlikwidować.” 

Radny Zbigniew Nowak - złożył 1 interpelację: 

1. „Na użytku ekologicznym Góra Hugona największym problemem są zmotoryzowani jeżdżący na quadach 

i motorach crossowych, służby mundurowe trochę zawodzą. Na prośbę mieszkańców wnioskuję 

o wzmożone kontrole służb mundurowych oraz o rozważenie założenia jakichś blokad w trzech miejscach 

wlotu, np. betonowych bloków o ile przepisy na to pozwalają. Proszę również o precyzyjną odpowiedź 

w jakim celu drzewa na Górze Hugona zostały ponumerowane i oznaczone kolorem pomarańczowym (…) 

Można by zainstalować w różnych miejscach mobilne kamerki, o ile jeszcze mamy środki rozważyć 

jeszcze jakieś jedno dodatkowe sprzątanie tego terenu, zorganizować z młodymi ludźmi jeżdżącymi  

na rowerach i też poniekąd niszczącymi ten teren, spotkanie i zaproponować im inne rozwiązanie. 

Podstawowy wymóg to zainstalować tablice informacyjne edukujące o zakazach jakie obowiązują  

na tego typu terenach, a także naprawić tablice edukacyjne, które już tam są.” 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 2 interpelacje: 

1. Radna wnioskuje o wyegzekwowanie obowiązujących przepisów dotyczących czasu trwania zielonego 

światła na przejściu dla pieszych przy ul. Katowickiej (od strony Biedronki i od strony Mijanki) oraz  

przy u. Wojska Polskiego. 

2. W imieniu mieszkańców ul. Hutniczej Radna prosi o zabezpieczenie skrzynki zaworu gazowego 

umieszczonej na zewnątrz budynku przy ul. Hutniczej 9b, a także o remont chodnika przy ul. Hutniczej 

9a (równoległego do nasypu kolejowego) do Hutniczej 9a. 

Radny Artur Pawłowski – złożył 1 interpelację: 

1. Radny prosi o wskazanie ile i które drzewa w rejonie ul. Katowickiej, Szpitalnej, Wojska Polskiego 

i Hajduki przeznaczono do wycinki. Ponadto czy projekt planowanych inwestycji w tym rejonie miasta 

został przeanalizowany pod kątem maksymalnej ochrony drzew tam rosnących. 

Radny Łukasz Respondek – złożył 3 interpelacje i 3 zapytania: 

1. W imieniu mieszkańców Radny prosi o zmianę pokrycia dachu przystanku autobusowego Świętochłowice 

Polna przy DTŚ. 



 

 

 

2. Interpelacja w sprawie ustawienia znaku ostrzegawczego A-27 na terenie OSiR Skałka przy ścieżce 

rowerowej. 

3. Prośba o wydanie mapy sytuacyjnej działki, na której zlokalizowany jest budynek przy ul. Nowej 7. 

4. Radny pyta o termin uruchomienia fontanny na skwerze przy ul. Katowickiej, a także o harmonogram 

nasadzeń i ilość środków jakie miasto zamierza przeznaczyć na nasadzenia kwiatów na skwerach, 

rondach i w parkach. 

5. Radny pyta, czy Świętochłowice zamierzają przystąpić do porozumienia z Górnośląsko-Zagłębiowską 

Metropolią w zakresie przejęcia i ujednolicenia wiat przystankowych i dlaczego do tej pory takie 

porozumienie nie zostało podpisane. 

6. Radny pyta, czy planowane są redukcje etatów w jednostkach, spółkach i instytucjach, których 

właścicielem jest Miasto Świętochłowice. 

 

 


